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Referat af rådsmøde d. 13-14. april 2016                         

1. Orientering fra Sekretariatet 

Eva orienterede om pressedækningen af Klimarådets PSO-anbefaling, det blev fulgt op af en 

diskussion af den anvendte argumentation i arbejdspapiret. Derudover var der enighed i rådet 

om, at det planlagte afsnit om klimamål skydes til efteråret.  

2. Præsentation af hovedrapportens kapitler 

Sekretariatet fremlagde oplæg til hovedrapportens kapitler, som blev fulgt op af drøftelser 

vedr. afgrænsning og generelle problemstillinger.  

3. Drøftelse af emner til kommende rapporter 

 

Der var enighed om at fokusere på følgende tre analyser i det kommende år 

1. Energieffektivitet vs. Vedvarende energi 

2. bedriftsregnskab 

3. Delmål 

 

4. Interessenthåndtering 

 

Sekretariatet orienterede om det seneste års interessenthåndtering. Der var enighed om, at 

den seneste konference fungererede fint, ligesom der var bred opbakning til ideen om 

fokuserede arrangementer i form af workshops – særligt som mulighed for at få input tidligt i 

processen omkring rapporterne. 

 

5. Evt. 

Internatets format blev drøftet og der var enighed blandt rådsmedlemmerne om, at 

internaterne var nyttige, men at disse fremover kun skulle lægge beslag på én fuld arbejdsdag.  


